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نماین��ده مردم اهر و هریس در مجلس با تأکید 
بر اینک��ه پشت میزنش��ینی دردی را دوا نمی کند، 
گفت: برخی ها فقط بلد هس��تند ن��ان مردم را آجر 
کنن��د. خودمان حق��وق می گیری��م و نیازهای مان 
تأمین می شود اما به این فکر نمی کنیم که جوانان 
بیکار چه رنجی می کش��ند. به گزارش تس��نیم از 
اهر، بیت الله عبداللهی در جلس��ه کارگروه اشتغال 
و س��رمایه گذاری که با حض��ور صاحبان واحدهای 
تولیدی و صنعتی مش��کل دار شهرستان اهر برگزار 
شد، اظهار کرد: کش��ور ما همواره در بحث اشتغال 
با مش��کلات عدیده ای مواجه ب��وده و اگر به یکصد 
س��ال گذش��ته نگاه کنیم می بینیم این مشکلات 
وجود داش��ته اس��ت که به عدم توجه به فرهنگ، 
س��رمایه گذاری و تولید بازمی گردد. وی با اشاره به 
اینکه بخشی از موانع اشتغال به فرار سرمایه گذاران 
داخلی و کم توجهی به تولید مربوط است، افزود: در 
کشور آنطور که باید و شاید سرمایه گذاری خارجی 
انجام نشده و بعضا قوانین دست و پا گیر منجر به فرار 
سرمایه گذار می شود، البته سختگیری ها و اجرای مو 
به موی قوانین در آذربایجان ش��رقی بیش از سایر 
استان هاست اما تفکری که بر مدیران استان حاکم 
بوده بر مشکلات اشتغال می افزاید. نماینده مردم اهر 
و هریس در مجلس ادامه داد: بسیاری از مشکلات و 
مسائل سیاسی و امنیتی از فقر مالی، بیکاری و نبود 
اشتغال نشأت می گیرد و هرکسی می گوید ما مشکل 
اشتغال نداریم نشان از ناآگاهی فرد است. عبداللهی 
ب��ا بیان اینکه تلاش هایی که در بحث اش��تغالزایی 
صورت می گیرد متناسب با نیازهای کشور نیست و 

همین تلاش ها نیز با توجه به مشکلات مردم اصلًا 
قابل قبول نیست، گفت: یکی از زمینه های اشتغال 
در شهرس��تان اهر معادن است که بر همین اساس 
تلاش ب��ر رفع موانع فعالیت مع��ادن داریم. در این 
می��ان معدن ط��لای زگلیگ از اهمی��ت برخوردار 
اس��ت که تأکید داریم در این معدن خام فروش��ی 
صورت نگی��رد و صنایع جنبی در آن ایجاد ش��ود. 
وی اضافه کرد: اینکه گفته می ش��ود اجرای قوانین 
در شهرس��تان  همجوار آسان تر اس��ت باید بگویم 
اینگونه نیست. در شهرستان ما همان قوانینی حاکم 
اس��ت که در شهرستان  همجوار وجود دارد، مشکل 
به خودمان بازمی گردد. ش��اید دس��تگاهی سفت و 
سخت نمی گیرد و دستگاهی هم قوانین را مو به مو 

اجرا می کند. متأسفانه نمی دانم عده ای چه مشکلی 
دارند که جز مانع تراش��ی کار دیگری بلد نیس��تند.  
نماینده مردم اه��ر و هریس در مجلس با تأکید بر 
اینکه پشت میزنشینی دردی را دوا نمی کند و اینکه 
پشت میز بنشینیم تا معضل بیکاری و موانع تولید 
رفع شود تفکری اشتباه است، گفت: میز و صندلی 
ریاست برای هیچ کسی نمی ماند بلکه بی ارزش ترین 
موضوع است. مشکلات جامعه ما با امرونهی و علاقه 
به حفظ میز و صندلی حل نمی شود، بلکه مدیریت 
جهادی می تواند در رفع معضلات جامعه تأثیرگذار 
باش��د. عبداللهی ابراز داش��ت: در مناطقی از کشور 
شاهد رونق اقتصادی و ایجاد مناطق ویژه اقتصادی 
و آزاد تجاری هس��تیم ولی تصادف و مرگ عزیزان 

نصیب مردم شهرس��تان های اهر و هریس می شود. 
کج��ای کش��ور مردمانی مثل اه��ر و هریس داریم 
ک��ه هر بلایی را تحمل می کنند ولی دم نمی زنند؟ 
همه از بنده تا شما مدیران در عقب ماندگی منطقه 
سهیم هستیم. هرکسی که بگوید مقصر نیستم دروغ 
می گوید بلکه کم و کاستی های امروز نتیجه مدیریت 
ما در گذش��ته است.  عضو فراکسیون امید مجلس 
با اشاره به مش��کلات واحدهای تولیدی و صنعتی 
شهرس��تان اهر، گفت: چطور می ش��ود بنده با این 
 همه مش��غله فرصت دارم به واحدهای تولیدی سر 
بزنم اما شما مدیران فرصت نمی کنید برای پیگیری 
امور به مرکز اس��تان بروید یا از نزدیک به مشکلات 
مردم رس��یدگی کنید؟ این مایه تأسف است. وی با 
بیان اینکه پلمب واحده��ای تولیدی و صنعتی به 
دلیل سختگیری در اجرای قوانین هنر نیست، ابراز 
داش��ت: اگر واحدی مشکلی دارد به جای پلمب این 
واحدها، آنه��ا را راهنمایی کنیم. برخی ها فقط بلد 
هس��تند نان م��ردم را آجر کنن��د. خودمان حقوق 
می گیریم و نیازهای مان تأمین می ش��ود اما به این 
فکر نمی کنیم که جوانان بیکار چه رنجی می کشند. 
نماینده م��ردم اهر و هریس در مجلس افزود: مردم 
اهر وقتی بنده را می بینند از مشکلات می گویند و 
از بی توجهی ها گلایه می کنند. چطور مردم می توانند 
نماینده را ببینند و مشکلات شان را مطرح کنند اما 
نمی توانند رئیس اداره ای را ملاقات کنند. از این بابت 
هم متعجبم و هم تأسف می خورم به حال مدیران، 
امیدواریم بیش از پیش مدیران به اولویت های مردم 

توجه کرده و ارتباط تنگاتنگی با آنها داشته باشند.

انتقاد نماینده اهر و هریس از بی تحرکی مدیران در حل مشکلات مردم و فعالان اقتصادی

به جای پلمب واحد های تولیدی مشکل را حل کنید
ذخیره برف کشور صفر است

یکی از اندوخته های منابع آب در بهار ذخیره 
برف است که در حال حاضر در بیشتر نقاط کشور 
ذخیره برف صفر است. به گزارش فارس، محمد 
حاج رسولی ها، مدیرعامل شرکت منابع آب ایران 
با اش��اره به اینکه برودت هوا در روزهای گذشته 
ب��ه نحوی نبوده که بارش به صورت برف ذخیره 
شود، افزود: تا پایان زمستان باید میزان بارش ها 
به 71 درصد برس��د که این روند در حال حاضر 
30 درصد اس��ت. وی ادامه داد: اگر میزان بارش 
پیش بینی شده محقق شود، قطعاً در تأمین آب 
کشت بهاره تأثیرگذار خواهد بود. حاج رسولی ها 
اضافه کرد: رهاسازی آب سدها برای کشاورزی در 
2 مرحله کشت پاییزه و بهاره صورت می گیرد که 
تأمین آب کشت بهاره به بارش زمستان مرتبط 
است. به گفته وی، به دلیل محدودیت منابع آب، 
میزان خروجی آب از سدها برای کشاورزی قطعاً 
جیره بندی خواهد شد به اندازه ای که تأمین آب 
ش��رب به خطر نیفتد و بتوانیم آب کشاورزی را 

تأمین کنیم. 

بررسی شاخص های عملکردی 
مخابرات بندرترکمن و گمیشان 

مدیر مخابرات منطقه گلستان گفت: با توجه 
به تکالیف س��نگینی که در شاخص های فنی و 
مالی داریم باید تلاش مان را بیشتر کنیم. غلامعلی 
ش��همرادی که در جلسه بررس��ی شاخص های 
شهرس��تان های  مخاب��رات  ادارات  عملک��ردی 
بندرترکمن و گمیش��ان سخن می گفت، ضمن 
تاکید بر تلاش بیشتر جهت تحقق تعهدات افزود: 
در ش��رایط کنونی، در راستای کس��ب درآمد و 
کاهش لاوصولی باید اقدامات جدی تری شود. وی 
با توجه به میزان سهم بازار در این دو شهرستان 
گفت: تمایل مشترکان به استفاده از محصولات و 
سرویس های مخابرات کاملا قابل مشاهده است و 
این فرصتی است که باید از آن به بهترین شکل 
استفاده شود. وی تشکیل تیم های کاری منسجم 
را موثر دانس��ت و ادام��ه داد با ظرفیت های فنی 
موجود در این دو شهرس��تان روند رو به رش��د و 
تحقق اه��داف در نظر گرفته ش��ده مورد انتظار 
است. شهمرادی اضافه کرد: تعامل در بخش های 
مختلف ش��رکت  و پشتیبانی همه جانبه ستاد از 
ادارات شهرستان زمینه ساز پیشرفت در طرح ها و 

پروژه  ها خواهد شد.

بانکآب

آغاز فروش اوراق گواهی سپرده 
سرمایه گذاری در بانک آینده

مرحل��ه دوم عرض��ه اوراق گواهی س��پرده 
س��رمایه گذاری )عام( یک  س��اله بان��ک  آینده 
از روز دوش��نبه 11 دی م��اه 1396 آغاز  ش��ده 
اس��ت. این اوراق یک ساله و با نرخ سود سالانه 
16درصد، به صورت روزشمار و معاف از مالیات 
عرضه می شود.  پرداخت سود به  صورت ماهانه 
و نرخ  بازخرید 14 درصد، قبل از سررسید است. 
عرضه این اوراق در واحد های یک میلیون ریالی 
و از تاری��خ 11 لغایت 17 دی ماه به مدت 6 روز 
کاری خواهد بود. علاقه مندان می توانند جهت 
کسب اطلاعات بیش��تر و خرید اوراق به شعب 
بانک آینده در سراسر کشور یا به تارگاه بانک به 

نشانی www.ba24.ir مراجعه کنند. 

قوانین جدید برای شبکه های 
اجتماعی در اروپا

ادامه از صفحه اول
... در رس��انه های اجتماعی از طریق تشکیل 
یک کمیت��ه تحقیق دنب��ال می کنن��د، ماه مه 
گذشته  از دولت این کشور درخواست کردند برای 
ش��رکت هایی که این مطالب را از روی صفحات 
رسانه ای خود حذف نکرده اند جریمه هایی در نظر 
بگیرد. مبارزه با افراط گرایی آنلاین، موضوع اصلی 
سیاس��ت گذاری دولت »ترزا می« نخس��ت وزیر 
انگلیس است و این موضوع یکی از مسائلی است 
که حمایت گس��ترده کش��ورهای »جی 7« را به 
خود جلب کرده اس��ت. به گ��زارش میزان، همه 
این موارد در حالی اتفاق می افتد که طی روزهای 
گذش��ته آشوبگران و اغتشاشگران امنیت داخلی 
ایران با استفاده از شبکه های اجتماعی، محتوای 
آم��وزش اقدامات تروریس��تی، اخ��لال در نظم 
عمومی، معرفی مراکز حساس، دعوت به خشونت، 
معرفی افراد برای هدف گیری تروریس��تی و ... را 
تولید و روی صفحه های خود پست می کنند. در 
موردی وزیر ارتباطات جمهوری اس��لامی ایران 
ضمن تذکر به مدیر تلگرام خواس��تار برخورد با 
کانالی با محتوای تروریستی شده بود که پس از 4 
بار فیلتر شدن کانال مورد اشاره، دیگر برخوردی 
با ادمین های این کانال نشد و در حال حاضر این 
کانال با ادامه پست های ضد امنیتی خود، مردم را 
تشویق به ایجاد آشوب و اغتشاش و تخریب اموال 

عمومی می کند. 

بین الملل

مسابقه طراحی پلاسکوی جدید بزودی برگزار می شود رئیس بنیاد مستضعفان از برگزاری مسابقه طراحی 
ساختمان جدید پلاسکو در آینده ای نزدیک خبر داد. 
به گزارش تس��نیم، محمد سعیدی کیا در نخستین 
 مرحله مسابقه ایده های برتر بازتعریف پلاسکو اظهار 
کرد: معتقدیم با حادثه پلاس��کو ی��ک ارزش بزرگ 
شهری را از دس��ت داده ایم که باید یک ارزش جدید 
بهتر جایگزین ارزش از دس��ت رفته شود. وی با بیان 
اینک��ه با همین راهبرد، اتاق فکر و گروه مش��اوران با 
صب��ر و حوصله و تدبیر تش��کیل ش��د، تصریح کرد: 
خوش��بختانه برگزاری جلس��ات متعدد نتایج بسیار 
خوبی به همراه داش��ته و مرحله دوم مس��ابقه یعنی 
طراحی پلاس��کو بزودی برگزار خواهد شد. وی ادامه 

داد: با این اقدام ضمن همکاری با همه س��ازمان ها و 
نهاد های مرتبط امیدواریم این اقدامات هر چه زودتر 
منج��ر به  ایجاد جایگزینی مناس��ب ب��رای ارزش از 
دس��ت رفته ساختمان پلاسکو شود.  مهدی حجت، 
معاون شهرس��ازی و معماری ش��هردار تهران نیز به 
عوامل مهم حساس��یت های پروژه پلاس��کو از جمله 
ق��رار گرفتن در بافت تاریخی ش��هری، همجواری با 
مدرسه ژاندارک، ماهیت پلاسکو به عنوان قدیمی ترین 
ساختمان بلندمرتبه کشور و...  اشاره و اظهار کرد: همه 

حساس��یت های موجود باعث شد شهرداری تهران و 
بنیاد مس��تضعفان با دقت نظر  همه حساسیت ها را 
بررسی کرده و با وجود همه فشار های موجود جلسات 
متعددی را با کارشناس��ان مختلف برگزار کنند. وی 
ادامه داد:  در این مس��یر خوش��بختانه با اقدام  بنیاد 
مس��تضعفان ب��رای تخصی��ص پارکین��گ همجوار 
ساختمان به مساحت 4200  مترمربع و با احتساب 
حقوق مکتسبه ساختمان قبلی پلاسکو، موفق شدیم 
ضوابط س��طح اشتغال و کاربری مس��بوق به سابقه 

مجموع��ه تراکم دو زمین را رعایت ک��رده و پروانه را 
صادر کنیم. وی با اشاره به همکاری بنیاد مستضعفان 
برای مرمت، تجهیز و هوشمندسازی پارکینگ  ضلع 
ش��مالی پلاس��کو برای تامین نیاز پارکینگ مجتمع 
پلاس��کو و همچنین ق��ول بنیاد مس��تضعفان برای 
 LRT  همکاری و مش��ارکت در ساخت خط اتوبوس
افزود: خوشبختانه علاوه بر اینکه توافقنامه بین بنیاد 
مستضعفان و ش��هرداری تهران مورد تایید و امضای 
نماینده قوه قضائیه نیز قرار گرفت برای حفظ حریم 
مدرسه ژاندارک نیز همکاری و تعامل بسیار ارزنده ای 
بین بنیاد مستضعفان و سازمان میراث فرهنگی شکل 

گرفت. 

گلستان


